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1 Verslag vorige vergadering 

Josée Wagemans merkt op dat al haar opmerkingen in de varia niet opgenomen zijn in het verslag: 

- Kumtich: probleem van de aansluiting van de Kauterstraat op het dorpsplein en de Daalstraat 

- Kumtich: in de Bedafstraat ligt een vuilhoop 

 

2 Punten agenda gemeenteraadsagenda 

PC 17 1, 2 en 3 Betreft alle drie de invoering van de roze zak. 

Samen met de opening van het nieuwe containerpark wordt de roze zak geïntroduceerd, voor de zachte plactics.  

Een bijkomende goedkope fractie (0,25 euro voor een zak) die de dure restfractie (2,20 euro voor een zak) fel 

doet slinken. 

Verschillende commissieleden dringen aan op een goede communicatie. Schepen Roovers antwoordt dat daar al 

mee gestart op de Dag van het Park. Verder wordt er huis aan huis een folder bedeeld.  

Marie-Clarie Loozen vraagt wat de mensen moeten doen die minder mobiel zijn vermits de zak naar het 

containerpark gebracht moet worden en er geen ophaling voorzien is. 

Schepen Roovers antwoordt dat je de zak altijd met iemand kan meegeven. Verder wordt eerst het succes van de 

zak bekeken, na evaluatie kan eventueel een ophaling. Momenteel is er ook een test met nieuwe wagens die 2 

compartimenten hebben. Dan is de ophaling efficiënter (geen twee toeren). 

Johny stelt zich vragen rond de rendabiliteit en voor wie? De burger of het stad? 

Schepen Roovers benadrukt nog eens dat het goedkoper wordt voor de burger als er goed gesorteerd wordt. Hij 

pleit voor voorzichtigheid: als de roze zak weinig gebruikt wordt, is een huis-aan-huisophaling erg duur en niet 

efficiënt. Hij hoopt dat de roze zak een succes wordt en dat we snel tot ophaling kunnen overgaan. 

Marie-Claire Loozen informeert naar de eindafrekeningen van Sita en Ecowerf. Zodra deze er zijn worden ze 

meegedeeld. 

Chris François vraagt wat een inwoner moet doen met de oude containerparkkaart/knipkaart nu het nieuwe 

containerpark met de elektronische identiteitskaart werkt. Schepen Roovers zegt dat er een overgangsperiode 

ingebouwd wordt. Het nog resterende bedrag van je knipkaart wordt dan in mindering gebracht aan de kassa. 

David Geladé merkt op dat artikel 5 niet meer klopt. Daar is sprake van een badge. Schepen Roovers zegt dat dit 

zal aangepast worden. 

 

PC 17.9  Retributie compostvaten en – bakken 

De aanbouwbak in kunststof was wel beschikbaar maar niet opgenomen in reglement. Enkele prijzen worden 

aangepast, zodat de verhouding  t.o.v. de aankoopprijs klopt. 
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3 Vragen van raadsleden 

Josee Wagemans: In Breisem is nu eenrichtingsverkeer in de Koffiestraat. Landbouwvoertuigen kunnen nu niet 

meer door. Schepen Roovers antwoordt dat omgekeerd moeilijk ging wegens een slecht zichtbaarheid. Deze 

ingreep gebeurde in samenspraak met de politie en werd unaniem goedgekeurd op de gemeenteraad. Voor de 

landbouwers is er een perfecte onsluiting via landbouwwegen, landbouwverkeer stuur je niet door een woonwijk. 

Zowel Josee Wagemans als Marie-Claire Loozen vragen de schepen om toch ter plaatse eens te gaan kijken en uit 

te proberen. De schepen belooft dit te zullen doen. 

Josee Wagemans: er zitten ratten op de parking aan de Alexianenweg. In Oorbeek is de borduur te hoog op de 

aansluiting van de Sint-Jorisstraat en de Begijnenstraat (aan de hoeve). 

Daniël Vanluyten: herhaalt nog eens zijn vraag voor bijkomende vuilnisbakjes in de Delportestraat, Dr. 

Geensstraat en de Leuvensestraat.  Schepen Roovers antwoordt dat alle straten bekeken worden 

(vuilnisbakkenplan), er wordt op schoolroutes iets extra geplaatst maar het is niet de bedoeling om dit overal te 

doen.  

Daniël Vanluyten heeft ook een begeleider van het fietsexamen aan het werk gezien.  Hij reageerde niet op een 

fout van de fietser (voorrang van rechts Danebroekstraat negeren), dit kan toch niet. Schepen Roovers zal het 

aankaarten bij de dienst preventie. 

Gijsbrecht Huts: op 19 mei bleven enkele grijze zakken staan in de Eeuwfeeststraat. Schepen Roovers antwoordt 

dat elke inwoner altijd gratis kan bellen naar Ecowerf als dit voorvalt. 

 

4 Klimaatactieplan Tienen 

Wegens tijdgebrek kan het klimaatactieplan niet meer gedetailleerd besproken worden. Schepen Roovers zal 

iedereen het document in een pdf bezorgen. Snelle  feedback kan nog opgenomen worden zonder amenderingen, 

want dit komt op de gemeenteraad van juni. 

 

 

 


